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In Memoriam Alfred van Bunge 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10 augustus 1946 –  6 juli  2024 

In memoriam  door Andries Andrea 

 

Alfred leerde ik kennen in de midden jaren tachtig op de hockeyvelden van Cartouche waar ik 

probeerde zijn oudste zoon in D-1 de eerste beginselen van het hockeyspel bij te brengen. Waren 

elkaar wel al regelmatig tegengekomen bij het postkantoor aan de Prins Bernhardlaan in Voorburg, 

waar we allebei een postbus hadden, maar het bleef daar bij een praatje . Maar daarna  zag ik hem elk 

weekend omdat hij altijd bij de wedstrijden van zijn zoon(s) aanwezig wilde zijn, uit of thuis.  Dat ging 

verder met ook zijn andere zoons, die later Nederland over de hele wereld gingen vertegenwoordigen. 

Het sporten van zijn zoons  moest en zou hij volgen, of zijn ene zoon nu met het Nederlandse 

cricketelftal een wedstrijd speelde  in  bijv. Trinidat and Tobago of zijn  andere zoon  steeds weer 

uitgezonden werd als arbiter naar bijv in Japan wereldkampioenschappen hockey (waarschijnlijk ook 

actief in Parijs over paar weken). Hij reisde er onmiddellijk achteraan.  Hij deed  dat vaak met zijn 

echtgenote Ludy. Niet altijd want de reislust van haar Alfred werd haar soms teveel. Heel ingrijpend 

was  haar overlijden in 2015 tijdens hun bijna jaarlijkse bezoek aan hun zoon in Perth (Australië). 

Reizen bleef zijn lust en zijn leven Als hij weer een maand in Nederland was zei ik wel eens ; “Alfred , is 

het niet de hoogste tijd……..?”  

 

Verderop kom ik op die reislust in relatie tot de soos terug. 

 

Alfred stamde uit een oud Duits adellijk geslacht wat hem de titel jonkheer opleverde. Werd in 1983 in 

de Nederlandse adel ingelijfd. Details zijn te vinden in Wikipedia.   

Die titel kwam hem soms heel goed van pas met zijn mediabureau. Soms gaan deuren dan makkelijker 

open.  
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Ook zijn lidmaatschap van Nieuwspoort zorgde ervoor dat de Haagse politiek hem niet vreemd was.  

Met zijn mediabureau heeft hij vele jonge mensen opgeleid. Richard Plugge, charismatisch eigenaar 

van (Jumbo)Visma, is een mooi voorbeeld en  heeft het communicatie-vak van hem geleerd. 

 

Het heeft tot het begin van dit millennium geduurd voordat Alfred besloot toch lid te worden van onze 

sociëteit. Had 10 jaar daarvoor al eens meegegeten op de woensdag. Maar Alfred was geen club  mens. 

Hij deed dingen graag alleen, hoewel hij dan toch ook graag anderen weer deelgenoot daarvan wilde 

maken. Hij was soms gewoon ineens “weg” en kwam dan na een poosje weer boven water.  Of dat nu 

tijdens onze bijna wekelijkse sessies, waarbij wij in een Voorburgs  horecagelegenheid de toestand in 

de wereld bespraken, of tijdens  reizen. Dan was hij weer iemand tegengekomen….. 

Of we zaten in het vliegtuig ineens 1e klasse. Als we samen reisden zaten  we waar ook ter wereld op 

het vliegveld altijd in de VIP room met alle geneugten van dien. Alfred wist overal binnen te komen. Hij 

kende daar dan ook wel weer iemand. 

 

Zijn kennis op het gebied van de communicatie bracht hem er toe het bestuur ervan te overtuigen dat 

onze sociëteit een professioneler magazine verdiende dan het blad dat we tot nog toe hadden. 

Het Forum was geboren. Van te voren wist ik dat hij een soort “glossy” in zijn hoofd had. En dat werd 

het ook. Onder zijn regie hebben we jaren genoten van een met mooie foto’s gelardeerd 

nieuwsmagazine. De “biechtstoel” was een voorbeeld van een wekelijks terugkerend item over een 

sooslid (redactie Lex van Hulst), eigenlijk de voorloper van de huidige podcast van Rob Kreté. . En niet 

te vergeten het “cursiefje” van Cees Postema. Maar het kostte wel een paar centen en toen 

langzamerhand alle leden digitaal bereikt konden worden, werd tot Alfred’s groot verdriet  Het Forum 

vervangen door de huidige nieuwsbrief.  

 

De reislust van Alfred sloeg ook over naar de soos.  

Alfred deed al jaren zaken met de Cubaanse overheid. Ik geloof zelfs dat hij een poosje consul is 

geweest.  Hij kwam er jaarlijks vele malen, maar nam op de meeste reizen wel iemand mee, die dat 

overigens zelf betaalde. Zo kwam ook ik aan de beurt. En hij had gelijk, een geweldig eiland. En dat 

enthousiasme sloeg over naar soosleden. Met 12 personen reisden we eind november 2004 af voor 

een 10-daagse reis. Wat hebben we daar genoten….. Voorbeeld Alfred: zaten we ineens met z’n allen 

bij wildvreemde mensen thuis thee te drinken. Volgende dag: binnen een uur had hij geregeld dat we 

de koffer vol meegenomen  lesmateriaal officieel aan een (lager) school ter plaatse konden 

overhandigen. Het bleef hem dwars zitten dat de burgemeester van Havanna andere besognes had. 

Maar ook de salsa muziek, de klassieke auto’s, noem maar op…. 

Het heeft toch  jaren geduurd tot  de volgende soosreis: Alfred  werd door een zakenrelatie gevraagd  

te helpen bij bet opzetten van een bedrijf in Suriname. Er moest nogal wat met de overheid daar 

geregeld worden. Op Alfred”s lijf geschreven. Vreemd was het niet dat we een paar jaren later met een 

soosgroep daar zaten.  Gedreven op de golven van het succes zaten we weer een jaar later in Ghana. 

Vooral Alfred heeft ervoor gezorgd dat al deze reizen een groot succes werden. 

De naam Alfred van Bunge zal nog lang in herinnering blijven. 

 

Hij ruste in vrede. 

 

Andries Andrea 
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Bij de condoleancebijeenkomst, , die in onze sociëteit plaatsvond, heeft Cees Postema Alfred herdacht: 

 

Ter Herinnering aan Alfred van Bunge. 

 

Beste Job, Coen en Daan, familie, vrienden, bekenden en soosvrienden van Alfred. 

Vanmiddag is in de St. Martinuskerk in Voorburg de afscheidsdienst geweest voor Alfred. Dat was een 

plechtig  en mooi afscheid. Wat hebben jullie je vader mooi geschetst als familieman en als wijze 

leidsman in het leven. 

Nu zijn wij hier op deze condoleancebijeenkomst en is er gelegenheid om ook op deze plek stil te staan 

bij Alfred. Ik zal proberen de betekenis van Alfred binnen deze Sociëteit te schetsen en enkele van de 

vele herinneringen aan hem te noemen. 

Ja, een kleurrijk, markant en avontuurlijk man is heengegaan. 

Van Louis Couperus is de uitspraak “Zo ik iets ben, ben ik een Hagenaar ” Welnu, voor Alfred is 

zondermeer de uitspraak van toepassing “Zo ik iets ben, ben ik een Voorburger”, maar niet alleen dat. 

Daar zou je hem tekort mee doen. Een wereldburger zou een veel betere en meer terechte 

omschrijving zijn.  

Ik moest bij de rouwkaart met de ballon en de aarde op de achtergrond even denken aan het 

kunstwerk in Park Vreugd en Rust: “Together we are”. Een grote zilverkleurige bol met figuren, waar 

de aspecten voorspoed, geluk, kracht en levenslust mee zijn verbeeld. Je ziet er de aardbol in. De 

aardbol die hij tot in alle uithoeken heeft bereisd. Met de maker van het kunstwerk had Alfred een 

band. 

Alfred werd in 2003 lid van de Sociëteit waar hij geïntroduceerd werd door Andries Andrea.  Voor de 

leden uit Voorburg was hij geen onbekende. Hij was bestuurlijk actief in Voorburg en ook als journalist 

druk met de website “Voorburg insite” met allerhande Voorburgs nieuws.  

De leden van de Sociëteit maakten bij zijn  binnenkomst al snel kennis met een plezierige en 

humoristische persoonlijkheid. 

Alfred was  – ten minste als hij niet op reis was- een frequente en zeer gewaardeerde bezoeker en 

tafelgenoot op de woensdagavond. Er was dan volop gelegenheid om met hem allerhande zaken te 

bespreken. Steeds met een luisterend oor en ook adviserend al naar gelang het onderwerp, of het nu 

de status van het erfgoed  in Voorburg betrof of suggesties voor ik noem maar wat de communicatie 

van GGD over SOA, of ontwikkelingen bij de Nederlandse Adel. En die gesprekken gingen steeds 

gepaard met de nodige humor en de zo typerende twinkeling in zijn ogen.  

Zijn ervaring met communicatie en  zijn vaardigheid daarin gebruikte hij ook voor het maandblad van 

de soos “het Forum” waarvan  hij eindredacteur was. De artikelen waren vaak verluchtigd met foto’s, 

want een leven zonder fototoestel was ondenkbaar. En dan natuurlijk ook in de nazit mocht hij graag 

van een sigaar genieten. In 2022 was hij schutterskoning bij het traditioneel kleiduiven schieten. 

Op vergaderingen zocht hij altijd naar oplossingen en waar nodig naar acceptabele compromissen, 

nooit confronterend, heel diplomatiek. 
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Een bijzondere rol heeft hij gespeeld bij de loopbaan van twee jonge Leidschendams-Voorburgse 

kunstenaars. Koen en Daan van Velsen.  

 

Hij zorgde voor de nodige publiciteit in landelijke dagbladen en televisie toen hij hier op de soos bij de 

presentatie van een schilderij van een winterlandschap van Daan van Velsen was. Broer Coen kreeg 

mede daardoor de gelegenheid om wereldwijd zijn werk tentoon te stellen. Onder zijn artiestennaam 

William Rosewood is hij bekend als de maker van het kunstwerk in Park Vreugd en Rust  wat ik eerder 

noemde. Alfred bleef in hun artistieke loopbaan geïnteresseerd. 

Als wereldburger voerden diverse reizen Alfred naar alle uithoeken van de aardbol. Ook de soos 

maakte met zijn ervaring kennis. In 2004 organiseerde hij samen met Andries Andrea een reis naar 

Cuba voor een groep soosleden en er volgde in 2017 een reis naar Suriname. Onvergetelijke 

ervaringen. Bij de Cubareis was er een verplichte gids toegevoegd aan de groep, een soort Frau Helga 

zal ik maar zeggen. Een volstrekt overbodige actie, want Alfred wist overal op het eiland de weg. En als 

liefhebber van sigaren was de Cohiba natuurlijk niet te versmaden.  

Ideeën voor een nieuwe soosreis waren er genoeg, maar zijn om allerlei respectabele redenen nooit de 

ideefase ontstegen. 

Alfred was een verbinder. Iemand met wie je graag sprak. Gewoon een heel fijne vent. Job, Coen en 

Daan, toen Alfred ziek werd, hebben jullie ons als soosleden voortreffelijk op de hoogte gehouden van 

de ontwikkelingen met zijn gezondheid. Wij konden daardoor op een speciale manier contact 

onderhouden en die verbinding die wij met Alfred voelden in stand houden. 

“Together we are” is de titel het kunstwerk in Park Vreugd en Rust in Voorburg. Een mooie 

symbolische titel die zeker op Alfred sloeg! De saamhorigheid, het verbondene, dat was we voelden 

met Alfred.  Wij missen een zeer markante soosvriend. Hij blijft in onze herinnering en moge hij rusten 

in vrede. 
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Toespraak bij de opening van de extra AV over de Bouwplannen van de sociëteit op 26 juni jl. 

 

Goedenavond vrienden,  

 

Welkom op deze belangrijke Bouw-AV, waarvan ik hoop dat dit de laatste zal zijn.  

Met 65 aanwezige leden wordt het belang van deze vergadering onderstreept.  Het toont ook de 

betrokkenheid van iedereen, ook van de leden die er vanwege vakanties of ziekte niet bij kunnen zijn. 

Want veel afwezigen hebben allerlei manieren aangedragen om vanavond mee te kunnen doen.  

 

Maar onze eigen statuten zijn onverbiddelijk: alleen fysiek aanwezige leden mogen meepraten en 

meestemmen. 1 mei 1851 is voor onze Sociëteit een historische datum. Ik schat in dat ook 26 juni 

2024 een historische datum zal worden. Want we besluiten, welk besluit er vanavond ook wordt 

genomen, over de toekomst van onze Sociëteit, als clubgebouw en als vereniging van vrienden.  

Ik wil jullie eerst even meenemen in de historie van wat er vanavond staat te gebeuren, een bouw-AV 

als het sluitstuk van vele jaren plannen maken.  

 

In 2013 ging onze vaste cateraar Boenk Catering failliet. De financiële bijdrage van Boenk Catering aan 

de Sociëteitsbegroting was aanzienlijk. Dit faillissement had dan ook ernstige financiële gevolgen voor 

de Sociëteit. Er zijn toen met de beste bedoelingen allerlei plannen en voorstellen gedaan, het ene wat 

meer doordacht dan het andere.  Maar de resultaten waren niet echt opzienbarend en alle ideeën 

stranden, soms door stevig verschil van inzicht, soms door een té groot gebrek aan realiteitszin.  

 

In 2015 trad er een nieuw bestuur aan en dat bestuur besloot dat er een doordacht plan van aanpak 

moest komen. Niet alleen wat betreft de huuropbrengst maar voor de Sociëteit zelf. Er is toen een 

Brainstorm groep opgericht met als taak na te denken. Over de toekomst van de sociëteit. Deze groep, 

onder voorzitterschap van Robert van Spingelen, was onafhankelijk en er zaten geen bestuursleden in. 

Er werd wel aan het bestuur gerapporteerd, dat dan later de leden informeerde.  

 

Begin 2016 presenteerden zij hun rapport / visie en dit rapport is in grote lijnen nog steeds de basis 

van het verenigingsbeleid. Natuurlijk is ook toen gekeken naar de financiële haalbaarheid van de 

plannen en suggesties.  

 

Eén van de voorstellen die daadwerkelijk is gerealiseerd, is het bouwen van een biljartzaal.  
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Dat maakte deze zaal, waar de biljarts eerst stonden, veel makkelijker verhuurbaar. En daar hebben 

wij nu veel plezier van. Maar er waren ook goede ideeën voor het grondig verbouwen van het witte 

pand, boven de keuken, om daar appartementen te bouwen die we konden verhuren. Met de verhuur 

is een vaste stroom inkomsten te realiseren, een cash flow die met een contributie van € 400 per jaar 

en een verhuuropbrengst van deze mooie zaal gewoon niet valt te realiseren.  

 

Wij hebben toen een flinke tijd geworsteld met de juiste aanpak en bemensing. Ook de Coronaperiode 

was een flinke spelbreker voor de voortgang. Hierdoor hebben wij veel tijd verloren zien gaan. In 

oktober 2022 heeft het bestuur besloten te gaan werken met een focusgroep voor de renovatie, het 

Bouw Advies Team kortweg BAT. Hierin zijn drie expertise-gebieden vertegenwoordigd. 

 

Het BAT bestaat uit: Jaap Stollenwerk Bouwkunde Pieter Prins Financiën en Kees Berends Project 

management.  Dit bleek een gouden greep en het bestuur had hiermee een kordate overzichtelijk 

groep die én van aanpakken wist én bereid was heel veel eigen tijd in het project te stoppen.  

 

Waar nodig wist het BAT ook veel kennis en kunde uit de Soosleden te genereren, bijvoorbeeld over de 

Haagse verhuurmarkt en over het realisme waarmee het cash flow- programma is gebouwd. 

Het BAT sprak op regelmatige basis met het bestuur zodat men koersvast bleef. En vandaag, op deze 

historische 26 juni 2024, mogen alle aanwezige leden oordelen over het resultaat van heel veel noeste 

arbeid, door heel veel leden in de afgelopen 10 jaar. Een oordeel dat wanneer het positief is, de 

financiële stabiliteit en continuïteit van onze Sociëteit als vereniging en als historisch monument, in 

veilig vaarwater zal gaan brengen. 

 

Het bestuur staat volledig achter de plannen zoals die straks door het BAT zullen worden 

gepresenteerd en het bestuur hoopt op royale steun, zodat alle plannen eindelijk kunnen worden 

gerealiseerd. 

 

Van de Bestuurstafel 

Op maandagavond 8 juli heeft het bestuur de maandelijkse bestuursvergadering gehouden. 

Het bestuur was voltallig aanwezig.  

De woensdagavond diners lopen redelijk, maar de verhuur heeft last van de slordigheid van Sallo’s 

catering.  
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De recensies van Sallo’s catering zijn soms niet best; dat is schadelijk voor de verhuur van onze zaal. 

De gesprekken met andere cateraars staan gepland.  

Het bestuur blikt tevreden terug op de extra (Bouw-)AV van 26 juni. De opkomst was goed, ruim 

boven het quorum. De sfeer in de zaal was ook goed. De uitkomst was precies wat het bestuur nodig 

heeft om verder te kunnen met het Nationaal Restauratie Fonds (NRF) en de architect en de aannemer 

MoGa. 

De concept-notulen zijn inmiddels onder de leden verspreid. Deze hebben niet geleid tot vragen of 

opmerkingen. Deze concept-notulen zullen ter vaststelling worden geagendeerd op de reguliere 

Algemene Vergadering van begin maart 2025. 

 

De looptijd van de obligatielening is verlengd. Er was één tegenstem; deze was niet inhoudelijk maar 

procedureel. Met deze verlenging is aan één ontbindende voorwaarde van het NRF voldaan; de tweede 

en  laatste ontbindende voorwaarde is de vergunningverlening door de gemeente. 

De offerte van het NRF is door voorzitter, penningmeester en 

secretaris ondertekend en daarmee geaccepteerd.  

 

De obligatiehouders zijn per brief (via e-mail) geïnformeerd over 

het verlengen van de looptijd. Er zijn vanuit de obligatiehouders 

geen vragen over teruggave obligaties gekomen. Wel hebben 

enkele nieuwe leden aangegeven graag mee te willen doen. Dat is 

echter niet zonder meer mogelijk 

 

De offerte van MoGa is mogelijk nog aan verandering onderhevig, ook afhankelijk van de eisen van de 

welstandscommissie bij de vergunningverlening door de gemeente Den Haag. 

De vergunningverlening verloopt moeizaam; contact met de verantwoordelijke ambtenaren is moeilijk 

te verkrijgen. Vanuit de Sociëteit zijn alle vragen beantwoord; de fatale termijn zou nu september zijn. 

 

Nu de verbouw echt gaat lopen, trekt Pieter Prins zich terug uit het Bouw Advies Team. Het bestuur is 

hem veel dank verschuldigd voor zijn grote inzet voor de financiering van het project. Het bestuur 

bespreekt een mogelijke versterking van het BAT voor de feitelijke verbouw. 

 

Het kan voorkomen dat er snel een besluit over een issue of bouwpunt moet worden genomen. Dat 

kan dan niet wachten tot de maandelijkse bestuursvergadering en zal op ad hoc basis tussen bestuur 

en BAT worden besproken. Wel zal de voortgang bouw een vast agendapunt worden, met een vaste 

rubriek in de Nieuwsbrief. 

De cateraars moeten weten wat er wordt verbouwd voor zover hen dit raakt. Ook de bouwplanning is 

relevant. Alle andere zaken, zoals de kosten, de financiering en de verwachte huuropbrengsten gaat de 

cateraars niet aan.  

Open Monumentendag 15 september. Dit loopt onder de vertrouwde leiding van Menno Alkema.  
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Jubileumboeken 150 jaar Sociëteit. Het bestuur besluit 50 gescande boeken af te nemen. Nieuwe leden 

krijgen een jubileumboek.  

Bridgelessen voor soos-leden. Op 17 juli wordt een proefles gegeven voor belangstellenden. De 

bridgelessen van 13.00-15.00 uur worden verzorgd door een dame en een heer. Op verzoek van de 

organisatoren eten de bridgeleraren 17 juli mee. Na discussie stemt het bestuur in met het toelaten 

van een dame aan het diner; dit is eenmalig. 

 

De Sociëteit staat er financieel gezond voor. 

 

In de aanloop naar de extra (Bouw-)AV bleken de statuten te knellen waar het om deelname op 

afstand gaat. De secretaris organiseert een werkgroepje om de statuten te actualiseren; de wijzigingen 

van de laatste jaren en de bepalingen uit de ‘Wet toezicht en bestuur rechtspersonen’ kunnen dan 

formeel worden vastgelegd door en bij de notaris (na goedkeuring door de AV). 

 

Het bestuur bevestigt het besluit om Jan van Sloten en Tom Lelifeld per 1 juli het lidmaatschap toe te 

kennen. Hiermee is de portefeuille van de Ballotagecommissie voorlopig leeg.  

Op woensdag 6 november is de jaarlijkse ledenwerfavond verzorgd door de ledenwerfcommissie.  

Voortgang “Jazz op de Soos” op  12 september. Dit loopt in samenwerking met Anonymus en 

Ledenwerving. Leden krijgen kortingscode. De break-even ligt bij 70 betalende aanwezigen. Er wordt 

geen zaalhuur en geen F&B in rekening gebracht.  

   
Er wordt KPN-internet via glasvezel aangelegd. Er is discussie wat nu de beste oplossing voor de 

Sociëteit en meer specifiek voor huurders van de zaal zou zijn. 
Het bestuur besluit te stoppen met Ziggo en zo snel als mogelijk over te stappen op KPN-glasvezel.  
   
 

Het bestuur wordt geïnformeerd over de plannen van het gezelschap Anonymus aan de hand van de 

Anonymus-agenda tweede helft 2024. 

 
Er zal dit jaar geen zomersluiting zijn. 
 

Indien er prangende bestuurszaken zijn, kan het bestuur op 14 augustus bijeen komen, nu de BV van 

12 augustus vervalt i.v.m. samenloop met de Soos-golfwedstrijd op Delfland. 
   
Data volgende vergaderingen: 
12 augustus geen BV i.v.m.  conflict met Soos-golfdag (desnoods 14 augustus);  
9 september BV. 
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 Aad Meuldijk:  Laatste jubilaris van dit jaar heeft zijn speldje. 

 

 

 

 

Donald Schuurman was afwezig op de 

jaarvergadering in mei en heeft nu dan toch zijn wel 

verdiende speldje voor 25 jaar lidmaatschap 

ontvangen. 

 

Proficiat Donald. 
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Kees Berends:  Stand van zaken bouwproject 

 

 

Beste Soosvrienden, 

Op de AV van 26 juni hebben de leden het voorstel van Bestuur en BAT voor het bouwproject 

goedgekeurd. De stukken, inclusief BAT presentatie, zijn te vinden op de website onder het hoofdstuk 

“Van de bestuurstafel”. De goedkeuring is een belangrijke mijlpaal en het BAT is dankbaar voor het in 

haar gestelde vertrouwen. Inmiddels spelen er al weer een aantal nieuwe zaken die het vermelden 

waard zijn. 

Financiën 

De offerte voor een lening € 1,270,000 van Nationaal Restauratie Fonds (NRF) is getekend door het 

Bestuur.  Zoals besproken op de AV (zie genoemde BAT presentatie), proberen we om het deel 

‘Monumentenplus (VER)’ van 1,5% rente te verhogen en het deel ‘Monumenten’ van 4,6% rente 

overeenkomstig te verlagen.   

Hiervoor is een nieuwe Verklaring Energiebesparing Rijksmonument (VER) nodig, opgesteld door een 

onafhankelijk adviseur en gevalideerd door een andere onafhankelijk adviseur. Inmiddels hebben we 

alle benodigde informatie verzameld en opgestuurd naar de eerste adviseur. Als de nieuwe VER hoger 

is dan de huidige, krijgen we een nieuwe, aantrekkelijkere offerte van het NRF. 

Vergunningen 

Op 12 juli hebben we (eindelijk) inhoudelijk commentaar gekregen van de Gemeente over onze 

Aanvraag Omgevingsvergunning van 29 december 2023. De opmerkingen zijn te categoriseren in: (i) 

Woningonttrekking; (ii) Entrees Kazernestraat; (iii) Brandveiligheidseisen; (iv) Detailing ontwerp.  

Punt (i) betreft een misverstand dat teruggaat op het tijdelijk gebruik van een gedeelte van het pand als 

dienstwoning al weer enige tijd geleden. Dit is eerder al besproken met de Gemeente maar komt nu 

opnieuw ter tafel; we zijn bezig dit misverstand uit de weg te ruimen. 

De Gemeente vindt dat twee nieuwe entrees aan de Kazernestraat niet in het straatbeeld passen. We 

hebben daarom besloten het ontwerp te wijzigen naar één nieuwe entree met een grotere hal voor de 

kantoren. De hal kan tevens worden gebruikt als doorgang naar de keuken. Dit betekent wel minder 

opslag ruimte voor de keuken. De nieuwe entree wordt uitgewerkt samen met punten (iii) en (iv) en 

begin augustus wordt een herzien ontwerp ingediend.  

Tot slot zijn we bezig met het uitwerken van de overeenkomst met de aannemer, inclusief de planning. 

Het streven is om in september alle voorbereidingen af te ronden. Wordt vervolgd en we houden jullie 

op de hoogte. 

 

Het Bouw Advies Team (BAT), 

Kees Berends, Pieter Prins en Jaap Stollenwerk 
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Het Gezelschap Anonymus 

Bijdragen van Rob Kreté 

 
 

 
 
Anonymusprogramma tweede helft 2024 

  

Nu we de helft van 2024 alweer achter ons hebben met gezellige Anonymusgebeurtenissen, is dit een 

mooi moment om jullie te laten weten wat Anonymus het tweede deel van het jaar aan het organiseren 

is.  

  

Op 28 augustus hebben we de traditionele einde-zomer-BBQ op de soos, vorig jaar met vaders en 

zonen, deze keer met broers en zussen. Deze aankondiging hebben we je al toegestuurd zodat deze 

datum tijdig bij broers, zussen, zwagers e/o schoonzussen in de agenda vastgelegd kon worden. Voor 

deze bijzondere avond zal Anonymus de kosten van jouw BBQ voor zijn rekening nemen, en vragen we 

je zelf de kosten te dragen van de BBQ en drankjes voor je genodigden. Om in te schrijven maak 

€29,50 per genodigde over op NL85INGB0004996221 t.n.v. Sociëteit de Vereeniging / Anonymus 

onder vermelding van <BBQ 28 augustus> en <de naam / namen> van de genodigde(n). Vermeld voor 

alle duidelijkheid daarbij ook je eigen naam. Doe dit uiterlijk 26 augustus.  

 

Op donderdag 12 september organiseren we een Jazz-op-de-soos avond met de “Woodstreet Big 

Band”. Dit is een ander soort avond dan je van ons gewend bent. Geen diner maar wel met hapjes en 

drankjes, een heuse jazz-avond waar we de deuren ook openstellen voor niet-leden maar waar we 

uiteraard veel leden met familie en vrienden hopen te verwelkomen. Kijk hier voor de 

kaartverkoop voor deze gezellige happening. Kortingscode is SOOS voor leden, familie en vrienden 

(dat biedt €5 korting, dus voor €10 beleef je een heerlijke jazz-avond op de soos!). Dit event is een 

initiatief van jazzliefhebber en sooslid Dick Quint, aangemoedigd en gefaciliteerd door Anonymus.  

  

Op 18 september tijdens het woensdagavonddiner verwelkomen we Marco Esser van The Hague & 

Partners die een betoog zal houden over de Haagse economie en het belang van de activiteiten van The 

Hague & Partners op het terrein van marketing en acquisitie, gericht op bewoners, bezoekers, 

congresorganisatoren, en buitenlandse bedrijven en instellingen. Daarbij zal hij aangeven hoe die 

activiteiten bijdragen aan welvaart en welzijn voor de inwoners van Den Haag en hoe die activiteiten 

beïnvloed worden door de actuele geopolitieke ontwikkelingen. 

  

Op 9 oktober organiseren we wederom het “Leden Koken Voor Leden” diner met chef-kok en sooslid 

Steef Gronheid die traditioneel iedere keer weer ons tijdens dit event bijzondere gerechten weet voor 

te schotelen. En, we hebben ook dit jaar weer verrassende muzikale intermezzo’s in petto. Op deze 

avond verwelkomen we ook de partners van de leden. Ook weer tijdig noteren dus graag!  

  

https://podiumdenieuwekamer.nl/productie/woodstreet-big-band/
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Op 13 november organiseren we o.l.v. Steve Youngman een heuse “Britse Avond” (in navolging op de 

eerdere, culturele, educatieve en grappige, Duitse, Indische en Belgische avonden!). “Fasten your seat 

belts, it’ll be a roller coaster of a night!” 

  

Op 4 december staat Sinterklaas op de agenda. Daar spelen we nu met het idee of het leuk is om deze 

keer weer een Sinterklaas event te organiseren met kinderen met kleinkinderen. Dat zou dan een 

happening zijn ergens in de tweede helft van de middag. We nodigen jullie uit om te reageren of dit 

kans heeft omdat we dan uiteraard een redelijk aantal kinderen/kleinkinderen zouden willen 

verwelkomen?  

  

Op woensdag 18 december vieren we het traditionele kerstdiner met partners.  

  

Noteer de data en ben erbij!  

Fijne zomer!  

  

 

 

 

 

 

 

Samengevat  
 

Datum dag omschrijving opmerking 

28 august. wo Broer-zus-zwager-schoonzus-avond  

12 

september 

wo Jazz-op-de-soos  

18 sept. wo Lezing Marco Esser  

9 oktober wo Leden Koken Voor Leden met partners  

13 nov. wo Britse avond   

4 dec. wo Sinterklaasviering  

18  dec. wo Kerstdiner  met partners  
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Halve finale EK Nederland - Engeland op de soos 

 

Nederland bereikte de halve finale ten koste van Roemenië en Turkije en jawel, die werd gespeeld op 

een woensdagavond om 21:00. Een kans dus om met soosvrienden deze wedstrijd te bekijken. Het was 

alleen wat kort dag voor Anonymus om dit georganiseerd te krijgen. Velen bleken dan ook al 

afspraken elders te hebben gemaakt maar we waren met een gezellige groep en hebben meegezongen, 

toegejuicht, tips gegeven aan de bondscoach, verzocht om de scheidsrechter te wisselen maar het 

mocht niet baten. In de extra tijd scoorde Engeland de winnende goal.  

 

De enige die met een glimlach de deur uit ging was Leo Dekker want die had de pool gewonnen! 

 
 

Leden nieuws 
Verjaardagen 

      
In de deze maand  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Feico Alkemade (4 aug.) 

Donald Schuurman (5 aug.) 

Piet van Riet (6 aug.) 

Hans van Hulsen (10 aug.) 

René Kuulkers (12 aug.) 

Koos van der Kruk (22 aug.) 

Ernst van Hille (31 aug.) 
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Nieuwe leden: 

Jan van Sloten per 1 juli 2024 

Tom Lelifeld per 1 juli 2024 

 

Aspirant-leden: 

 

 

 

 

 

 

 Aad Meuldijk:  Gevleugeld bezoek in de tuin 

 

 

 

Een deze dagen liep ik de tuin van de sociëteit in en zag ik iets 

bewegen in mijn linkerooghoek. 

Daar zat een prachtige jonge slechtvalk. 

Je schrikt toch even. 

Maar de buren hadden hem ook gezien en de dierenambulance 

gebeld en die hebben  hem gevangen en mee genomen.  Daar 

werd hij onderzocht en gezond bevonden. 

 

Vervolgens is het jong weer teruggezet bij zijn familie slechtvalk die in 

de kerktoren is gehuisvest. 

Het verklaart ook de dode duiven die wij wel eens in de tuin vinden. 

 

Mooi beest en dat midden in Den Haag.  
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 Pieter Prins:  Bridge in  opmars in de sociëteit 

 

 

 

"Den Haag was en wordt dé bridgestad van Nederland." 

Dat schreef het AD recent.  Bridge is een hobby voor het leven. 

 

Het bridgen bij sociëteit de Vereeniging te ’s Gravenhage is groeiende. Inmiddels zijn er 27 bridgers lid 

van de ‘Bridge Soc. De Vereeniging’- appgroep en wordt er wekelijks op de woensdagmiddag gespeeld. 

Wekelijks zijn er zeker twee maar vaak ook drie tafels volledig bezet met bridgers. Het lijkt erop dat 

oude tijden weer in ere worden hersteld. 

We (onder leiding van Jan Kersten) hebben ook al meerdere malen een geslaagde bridgedrive 

georganiseerd. 

 

Paul Essens en Jaap Bakker kwamen recent op het goede idee 

om wat aan onze bridgevaardigheid  te gaan doen. Zo 

geschiede. Zij regelden de Haagse Hans Metselaar die op 

woensdag 17 juli jongstleden een geanimeerde 

introductiecursus kwam geven. Hans werd daarbij 

gesecondeerd door zijn lieftallige echtgenote Christine. 

Zie bijgaande foto’s. Jullie zien een grote opkomst. 

Hans is een bekende bridger die in het verleden vele prijzen 

gewonnen heeft en is nu bridgeleraar van de Nederlandse 

Bridge Bond. 

 

Hans gaat met Paul bekijken wat er mogelijk is aan cursussen 

voor onze Sociëteit bridgers. Dat zal gaan gebeuren in 

september/december met een les of twaalf. 

 

We zijn vooral van plan om beginnende bridgers de nodige 

aandacht te geven 

daarom ook een oproep 

aan jullie allen om je bij 

mij of Paul op te geven voor deze aankomende bridgelessen. 

Over kosten en data worden jullie later, door Paul, 

geïnformeerd. 

Ook SDV leden die nog niet in de appgroep zitten en interesse 

hebben roep ik op om je bij mij aan te melden. 

 

Pieter en Paul 
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Dave Salomons:  Verslag van de 5e Soos Golf dag op Zeegersloot 15 

juli 2024 door F.A. Jimenez 

 

 

Afgelopen maandag waren wij alweer voor de achttiende keer de gast van Theo Snelders op 

Zeegersloot. Ja, u leest het goed, zonder onderbreking organiseert Theo al sinds 2007 een soos golf dag 

op zijn homecourse.  

Nog twee maal en dan is er een reden voor een feestje. 

Nu is spelen op Zeegersloot altijd wel een feestje, naast het spelen op een prachtige baan is er ook de 

dag afsluiting met een goed diner en dito wijn (waar de inbreng / bemoeienis van Theo duidelijk 

merkbaar is.) Theo wederom enorm bedankt en op naar de 20e soos golf dag 

 

In totaal 16 spelers maakten hun opwachting om na de koffie met gebak verdeeld over 6 flights de 

baan in te gaan. Wellicht uit respect voor Theo had (bijna) iedereen het juiste golf tenue aan waardoor 

het voor iedereen duidelijk was dat de vrienden uit Den Haag weer op bezoek waren.  

 
 

Na een heerlijke dag was ook iedereen op tijd binnen om op hun gemak van een drankje te genieten 

alvorens onder de welverdiende en noodzakelijke douche te gaan staan. 

 

Tijdens het diner werd er door Theo uitgebreid bij de resultaten 

stil gestaan. Zes spelers met 36 of meer punten en maar drie 

spelers die helaas onder de 30 waren blijven steken. 

 

Het is tot op heden onduidelijk of de fans 

van Rob Kreté 

er al de hele dag waren of na afloop van 

de wedstrijd waren  

ingeseind, maar hun (haar) aanwezigheid 

gaf toch wel een bijzonder cachet aan zijn 

prestatie.  
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Met 42 Stableford punten wist Rob beslag te leggen op de 1e plaats. 

De plaatsen 2 en 3 waren voor Jan en Theo met respectief 40 en 39 Stableford punten. 

 

De prijswinnaars: Jan (2), Rob Kreté (1) en Theo (3) 

 

 

 

 

Naast de 2e plaats wist Jan ook nog de Neary op hole 8 te winnen 

(voor de neus van Theo) 

 

 

 

 

 

De andere neary op hole 12 was voor Ed, die blijkbaar nog zover van de vlag aflag dat het hem niet 

lukte om een Birdie te maken. De enige Birdie van de dag was voor Feico op hole 6. 

 

Onderstaand de resultaten van alle deelnemers 

 

 
Maandag 12 augustus gaan we naar Delfland waar Wolf en Jan hebben geregeld dat we de Rode en 

Blauwe lus gaan lopen (omdat daar minder water zou zijn dan op de Gele lus) 

 

Vergeet niet u tijdig aan te melden. 
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Ziek zijn, Beter worden 

 

 
 

Bijdrage: Menno Alkema 

 

 

 

Frits Michelsen: Had de dochter van Frits Michelsen een hele tijd geleden al beloofd even bij Frits 

langs te gaan. Een mooie gelegenheid was zijn eenennegentigste verjaardag. Namens de Sociëteit heb 

ik de felicitaties overgebracht en bij Frits op zijn kamer gezellig gepraat over van alles. Hij is moeilijk 

ter been maar probeert zo goed als kwaad enigszins te bewegen, een reden om niet meer te komen 

naar de Sociëteit.  Zijn kamer kijkt uit op de AH en een invalideparkeerplaats die duidelijk geregeld 

wordt gebruikt door mensen die niet invalide zijn gelet op de manier hoe snel ze een boodschap doen 

bij de AH. Hij vond het fijn om even te kletsen. Hij staat ingeschreven voor een grotere kamer want het 

blijft behelpen. Terug gaan naar zijn woning ziet hij niet meer gebeuren. Was leuk om Frits te spreken, 

is goed op de hoogte van het wereldgebeuren. Hij doet jullie allemaal de groeten, zijn nieuwe 

telefoonnummer is 070 37473300. 

 

Harry Bovenlander: Telefonisch gesproken met Harry, heeft problemen met de aansturing van de 

blaas en hierdoor aan huis gebonden. Na maanden de verplichte onderzoeken, zal er bij hem op 22 

augustus een pacemaker voor de blaas worden geplaatst, althans eerst een draadje dat wordt 

verbonden met een uitwendige pacemaker en als dat werkt zal een maand later de pacemaker 

inwendig worden geplaatst. Hij houdt de moed erin en hoopt in november weer de Sociëteit te 

bezoeken. 

 

Steef Gronheid:  Steef beheert in de zomermaanden samen met Mechie een camping in Slovenië. 

Verleden week berichtte hij ons dat het helaas niet zo gelopen is zo als gepland. Zijn nek zwol op en 

kreeg hierdoor een rood hoofd. Hij is  dus naar de artsenpost gegaan en het bleek dermate ernstig dat 

hij naar een ziekenhuis werd gestuurd. 

Op Steef zijn verzoek is hij gerepatrieerd naar het ziekenhuis in Hoorn. 

Onderzoek van zijn lymfeklieren heeft uitgewezen dat het kanker is. 

Gelukkig is het goed te behandelen en Steef voelt zich lichamelijk goed en gaat het gevecht aan. 

Hij doet jullie allemaal de groeten en heeft het streven en hoopt op tijd hersteld te zijn voor het koken 

voor leden in oktober. 
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Limericks en Gedichten 

Voor Aloys Arkesteijn 
door Willem van Diedenhoven 

Een sooslid uit Voorburg vlijtig en trouw 
schudt onze nieuwsbrief zo uit z’n mouw. 

Met precisie en zorg 
staat hij maandelijks borg 

daarvoor, zo trots als een pauw. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20 augustus  2024   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  
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